证 明

    **(姓名)，*（性别），****年**月**日生，于****年*月考入我校******专业学习，学制*年，现就读于大学*年级，该生必修课程/全部课程（此选项2选1计算，删除另一项）平均学分绩点为***，班级排名2/28(按实际填写) （排名不需要可删除）。 
根据《北京中医药大学本（专）科学生学籍管理规定》，学校采用平均学分绩点（GPA:Grade Point Average）衡量学生学习质量，考核成绩60分以上（含60分）为及格，取得相应的学分，60分以下为不及格，不取得学分。教学计划中必修课程（专指通识教育课程和专业主干课程）参与GPA计算，（如计算全部课程的绩点，需删除这句话）计算方法如下：

	百分等级记分
	绩点
	百分等级记分
	绩点

	90—100
	4.0
	68—71
	2.0

	85—89
	3.7
	64—67
	1.5

	82—84
	3.3
	60—63
	1.0

	78—81
	3.0
	60以下
	0

	75—77
	2.7
	
	

	72—74  
	2.3 
	
	



1. 一门课程的学分绩点=绩点×学分数
2. 平均学分绩点=所学课程学分绩点之和÷所学课程学分之和

北京中医药大学**学院               北京中医药大学教务处
        **年**月*日                         **年**月*日



CERTIFICATE

[bookmark: _GoBack]LI Xiaoming (姓名) ,  male/female （性别）, born on June(月份) 1（日），1988 (年份), was enrolled in the  five/four/seven（学制）-year program of  专业   at Beijing University of Chinese Medicine from September  (入学月份) , 2016 (入学年份), and is now in his/her  first  (年级)year. His/Her（按性别选择一个填写，删除另一个） grade point average (GPA of all compulsory courses) （如学生要全部课程绩点证明，把compuslory去掉即可） is *** and ranked second（排名） in his/her （按性别选择一个填写，删除另一个）class of 28（班级人数） students（排名不需要可删除）.
According to Beijing University of Chinese Medicine Regulations on Undergraduate & Junior College Student Status Administration, grade point average (GPA) is used to assess students’ learning outcome. Those who pass a course with the score over 60 points (including 60 points) shall obtain the corresponding credits, and those who fail a course with the score below 60 points shall not obtain the credits. GPA of compulsory courses in the curriculum (general education courses and professional courses) （如计算全部课程的绩点，需删除这句话）  is calculated in the following way:    
  
	Hundred Point/Percent
	GP
	Hundred Point/Percent
	GP

	90—100
	4.0
	68—71
	2.0

	85—89
	3.7
	64—67
	1.5

	82—84
	3.3
	60—63
	1.0

	78—81
	3.0
	Below 60
	0

	75—77
	2.7
	
	

	72—74  
	2.3
	
	




1. GP of a course= GP of a course = GP x credit of the course
2. GPA = sum total of GP of all courses ÷sum total of credits of all courses

 

School of ****, Beijing University of Chinese Medicine
November 8, 2012(日期)

Teaching Affairs Office of Beijing University of Chinese Medicine
November 8, 2012(日期)                               
